
PRIVATE OG GRUNNEIERE 

Gjeldende for Stange kommune 

Nr. Uttalelse fra Dato 
24 Arne Christian og Ellinor Konradsen 13.07.2016 
25 Bror Atle Heimdal 25.08.2016 
26 Sålerud gård (Igeltjørn) 04.09.2016 
27 Oddmund Lauvdal 06.09.2016 
28 Gyrud gård (Winderen) 08.09.2016 
29 Oddmund Lauvdal 08.09.2016 
30 Nordstad gård v/ Eli Nordstad Johansen og Bjørn Erland Johansen 09.09.2016 
31 Gaustad går v/ Hanne og Olav Vold 12.09.2016 
32 Kari Dæhlin 13.09.2016 
33 Pål V. Tveter og Elisa Granly 13.09.2016 
34 Advokatfirmaet Johnsrud & Co AS på vegne av Tokstad gård 13.09.2016 
35 Trond Olsen 14.09.2016 
36 Arstad nordre v/ Stein Håvard Fjerstad 12.09.2016 
37 Kent Nielsen 13.09.2016 
38 Hverven gård v/ Ole Gjestvang 30.08.2016 
39 Rune Kampesveen og Gry Anita Jevnaker 14.09.2016 
40 Rune Paulsen og Tone Sundquist 14.09.2016 
41 Gruåker nordre v/ Lars Gløtvold og Katrine Gløtvold-Solbu 14.07.2016 
42 Jemli gård v/ Endre Krogsrud  16.09.2016 
43 Camilla Brandt  15.09.2016 
44 Dangelbu v/ André Rønningen 15.09.2016 
45 Nøkleholm v/ Torill Nøkleholm og Per Erik Engen  14.08.2016 
46 Bjørg Hoel, Ingrid Olivia Hoel Fjestad 15.09.2016 
47 Anne Guri Mevik, Alf Gunnar Mevik og Leif Sigurd Mevik 16.09.2016 
48 Næsten gård v/ Lars Alhaug 15.09.2016 
49 Elisabeth Kielland Haug 16.09.2016 
50 Anders Strand Vestjordet 16.09.2016 
51 Hosmestad gard v/Kari L. Austlid og Eiliv Austlid 14.09.2016 
52 Østre Skjærden gård v/ Anine Wollebæk 16.09.2016 
53 Wenche Molstad 15.09.2016 

 



From: Arne Christian Konradsen <arnecko@gmail.com>
Sent: 13. juli 2016 15:24
To: Postmottak Jernbaneverket
Cc: post@stange.kommune.no
Subject: Høingsuttalelse til kommunedelplan for dobbeltspor, jernbane, Sørli-

Brummunddal

Vi har lest gjennom Jernbaneverkets planforslag til utbygging av dobbeltspor gjennom Stange og
dets konsekvenser for tilstøtende boligeiendom.

Vi ønsker innløst vår eiendom, Stangevegen 1065.

Med vennlig hilsen,
Arne Christian & Ellinor Konradsen



From: Bror Atle Heimdal 
Sent: 25. august 2016 16:08 
To: Postmottak Jernbaneverket 
Cc: post@stange.kommune.no 
Subject: VS: " InterCity-prosjektet høringsuttalelser til konsekvensutredning Sørli - 

Brumunddal". 
 
Hallo ! 
Høringsuttalelse  til kommunedelplan med konsekvensutredning Sørli �t Brumunddal. 
 
Viser til min tidligere kommentar i e-post pr 11.02.16. 
Jeg er nå den nye eieren av eiendommene 31/7 og 31/11 �t ( Hvervagutua  137 og 139 ), nord vest for 
dagens Ottestad stasjon.  ( Venstre side av dagens spor ). 
Jeg har valgt å ta over eiendommene etter min far som forskudd på arv , etter at han fikk svekket helse . 
Han var ikke i stand til å ivareta familiens interesser . 
Nå sitter jeg igjen med mange spørsmål som nevnt tidligere i e �t post under. 
Slik som  forslaget til utredning av dobbeltspor forbi Ottestad stasjonsområde er  det like aktuelt å stille 
spørsmål om det er mulig å bo på eiendommene både i en  
utbyggingsfase og etter ferdigbygging. 
Jeg har også hatt besøk på eiendommene fra Sweco , som ser på dybde på lokale bekker , vannmengde 
m.m. 
Dette kan bety at bekken må senkes og eiendommene ytterligere berøres .  Konsekvensen av alle 
inngrep kan raskt bety at vi må se på innløsning av begge eiendommer i mine øyne ! 
Jeg har fått brev fra JBV �t om båndlegging av begge eiendommer . 
Konsekvensen av dette er at jeg bosetter meg på Hvervagutua 139 , og at Hvervagutua 137 blir stående 
tomt. 
Det er JBV , som har satt meg i den situasjon at 137 blir stående tomt , da nødvendig fornyelse / 
oppgradering ikke kan forsvares  slik det står i JBV �t brev pr juni 2016. 
Spørsmålet da er jo virkelig hvem som burde betale eiendomsskatt på en boenhet som ikke kan brukes 
p.g.a. , JBV planer. 
 
Jeg ber virkelig om at nytt dobbeltspor m.m. trekkes i en mer østlig retning bort fra flere berørte 
eiendommer for å unngå mest mulig nærføring i Ottestad stasjonsområde. 
Stange kommune og våre folkevalgte  burde jo også jobbe for å få ,minst mulig nærføring  ved  Ottestad 
stasjonsområde . 
 
Ser  frem til at vi kan starte en dialog om utbygginga , slik at vi kan få en forutsigbarhet snarest mulig. 
Håper også  på en tilbakemelding snarest mulig ! 
 
Mvh Bror Atle Heimdal 
         Fag.spes / Veileder / Verneombud �t Dovrebanen Sør �t Signal Hamar. 
         918-73140. 
         heibro@jbv.no 
 

Fra:  Heimdal Bror Atle  
Sendt:  11. februar 2015 15:49  
Til:  Postmottak 



Kopi:  Heimdal Bror Atle 
Emne:  " InterCity -prosjektet høringsuttalelser planprogram Sørli - Brumunddal". 
 
Hallo ! 
Vil gjerne få lov til å komme med noen kommentarer - innspill til de planer som ønskes utredet. 
I denne sammenheng representerer jeg eiendommene 31/7 og 31 /11 ( Hvervagutua 137 og 139 ), nord 
vest for dagens Ottestad stasjon. ( Venste side av dagens spor ). 
Slik jeg vurderer det er det god grunn til å stille spørsmål om eiendommene er beboelige både i en 
anleggsfase og etter at evt dobbeltspor er ferdig utbygd. 
Dette begrunnes med at den foreslåtte korridor som ønskes utredet starter omtrent i husveggen på våre 
2 eiendommer. I dag er det min far som står som eier av våre eiendommer . 
Ser for meg at vi kan måtte komme i samtaler om innløsning av disse eiendommene , med de 
konsekvenser det måtte medføre. 
 
Vil også påpeke at dagens hoved kloakk ledning fra Stange til Hias ( Sandvika ) ligger svært nære dagens 
jernbanespor , men på høyre side i lange strekninger  både sør og nord og forbi dagens  Ottestad st. En 
kloakk pumpestasjon i området  er også plassert på tidligere 31/7 for overføring fra lokal ledning / 
ledninger til hovedledning. 
Vil tro at dette er med å gjør ting komplisert men regner med at Stange kommune har oversikt over slike 
ting. 
 
Sett i sammenheng ber jeg også om at den foreslåtte trase vest for dagens bebyggelse ved Ottestad 
stasjon , tas opp til vurdering  . 
Slik jeg ser det vil også denne trase kunne tilpasses  andre muligheter forbi Ottestad stasjons 
område.              
 
Ser frem til en tilbakemelding på mine spørsmål / betraktninger. 
 
Mvh Bror Atle Heimdal 
          Fag.spes . Dovrebanen Sør , Signal - Hamar. 
          918-73140 
          heibro@jbv.no 
 



From: Marte Hveem Igeltjørn <marte@gutua.com>
Sent: 4. september 2016 17:26
To: Postmottak Jernbaneverket
Cc: post@stange.kommune.no; olav@gaustadgard.no;

glotvold@hotmail.com
Subject: Høringsuttalelse kommunedelplan dobbeltspor nord i Stange - gnr. 14

bnr. 1, Sålerud gård

Marte og Jarle Igeltjørn
Gubberudvegen 87
2312 Ottestad

Jernbaneverket
postmottak@jernbaneverket.no Ottestad, 4. september 2016

HØRINGSUTTALELSE KOMMUNEDELPLAN DOBBELTSPOR NORD I STANGE - gnr. 14
bnr. 1 Sålerud gård

Viser til brev av 01.06.2016 saksref 201604343 samt orienteringsmøte mellom Jernbaneverket og
Ottestad og Stange grunneierlag torsdag 11. august og har følgende merkander til planen:

Vi forutsetter at gammelt jernbanespor blir tilbakeført til landbruksarealer og at grunneier ikke
står ansvarlig for eventuelle kostnader i forbindelse med forurensede masser i gammel trasé.
Ved tap av arealer til steinrøyser må dette erstattes.
Ved foreslått trasevalg kan det for ossbli jordbruksarealer som er så små at de blir vanskelig å
drifte. Det må sees på om det finnes alternative løsninger for arealdisponering for slike tilfeller.
Det må sikres tilgang til jordbruksarealer på østsiden av  traseen.
Det må tas hensyn til grøftesystemer med avløp og vanningsanlegg.
Vi stiller spørsmålstegn til foreslått omlegging av Gubberudvegen øst for Sålerud. Det er kort tid
siden vegen ble oppgradert med ny gang- og sykkelsti og sikten i krysset ved Gubberudvegen 89
ble gjort sikker. Vi mener det ikke bør være nødvendig å bruke verdifulle jordbruksarealer til
omlegging av denne vegen og vi ser ikke hvorfor den eksisterende vegen ikke kan brukes slik den
er.

Forøvrig vises det til høringsuttalelse fra Ottestad og Stange grunneierlag.

Med hilsen
Marte og Jarle Igeltjørn
(sign)



Kopi: Stange kommune,post@stange.kommune.no
          Ottestad og Stange grunneierlag v/leder Olav Vold



HØRINGSUTTALELSE VEDR. DOBBELTSPOR NORD I STANGE 

Fra: Oddmund Lauvdal , 2335 Stange (e-post: olauvdal@online.no) 

Dato: 06.09.2016 

TEMA:  DEPONI VÅLE LANDBRUKSEIENDOM 

Det vises til rapporten Mulige deponiområder, hvor aktuelle deponiområder for strekningen Stange �t 
Ottestad er beskrevet. Med tanke på deponering av jord (overskuddsmasser) er Våle 
landbrukseiendom foreslått som et alternativ. Landbrukseiendommen Våle ligger sør for Stangebyen, 
og det virker noe underlig at man ikke finner egnede deponiområder langs den aktuelle strekningen 
(jeg oppfatter det slik at det i all hovedsak dreier seg om masser fra strekningen Stange stasjon �t 
Ottestad), men foreslår å transportere massene til et område sør for Stange sentrum. Da nye 
adkomstalternativer ikke er foreslått, er det nærliggende å anta at transporten skal foregå gjennom 
Stange sentrum og 2 �t 3 km sørover, via jernbanebru over på østsiden av eksisterende- og planlagt 
spor, og opp til deponiområdet. 
I beskrivelsen av deponiet er det operert med et totalareal på ca. 150 daa, som med en fyllingshøyde 
på 5 meter skal kunne gi plass til ca. 750.000 m3. I detaljbeskrivelsen heter det at området består av 
et dårlig arrondert jorde på 7 daa, et myrareal på ca. 25 daa, og et randsoneareal på 5 daa. Hva de 
resterende 113 dekarene består av er ikke nevnt i beskrivelsen, men det antas at dette dreier seg om 
skog(?). 
I planens kart- og illustrasjonsdel, derimot, er det skravert et båndlagt område som er langt større 
enn hva som framkommer i ovennevnte beskrivelse; nordgrensen går i låveveggen på gården 
Grøtholm og området strekker seg sørover til Tallbergrovegen. I vest følger grensen omtrent 
jernbanekorridoren/dagens spor, mens grensen i øst ligger inne på Våle. Innenfor dette området, 
som anslås til å være på vel 300 daa, er det godt arrondert dyrket mark, skog- og myrarealer samt 
veger og flere boliger.   
Med utgangspunkt i ovenstående har jeg følgende spørsmål og kommentarer: 
 

1. Har en foretatt en grundig undersøkelse av hvorvidt det finnes aktuelle deponiområder for 
disse massene nord for Stangebyen, altså langs den aktuelle strekningen? 

2. Hva er årsaken til at det er skravert inn et langt større båndlagt areal enn det som er 
beskrevet i planen? Dersom deler av det skraverte området er tiltenkt andre formål enn som 
deponi må det være opplyst om dette annet sted i planen, noe undertegnede ikke kan se er 
gjort. Forutsatt at det båndlagte arealet kun omfatter deponiområdet slik det er beskrevet, 
bør skraveringen på kartet endres slik at det blir samsvar mellom beskrivelse og kart.   

3. Deponering av masser på Våle vil naturligvis medføre stor trafikk gjennom Stangebyen, 
langs Jernbanegata, over jernbanebrua ved Nøkleholm og langs gårdsveien til Grøtholm, 
Våle og Våleødegården. Regner en 15 m3 pr. lass vil det dreie seg om ca. 50.000 lass, dvs. 
opp mot 100.000 tur/retur passeringer ved full utnyttelse av deponikapasiteten! I tillegg til 
selve trafikksjenansen vil støy og støv være et stadig problem. Slitasje på gårdsvegen, som 
jeg regner det som en selvfølge at utbygger står for oppretting av, blir her et underordnet 
problem, det er den formidable trafikken som er hovedproblemet, og den vil �t slik 
undertegnede ser det �t skape umulige forhold for beboere, myke trafikanter og annen 
motorisert ferdsel langs den aktuelle strekningen.  



 
Undertegnedes konklusjon er at det må søkes andre løsninger på deponeringsspørsmålet. 
Dersom det er umulig å finne egnede deponiområder nord for Stangebyen bør en, framfor å 
benytte det foreslåtte området på Våle, søke å finne egnede områder på Kolomoen, hvor en kan 
benytte E-6/Sørlivegen, eventuelt skogsbilvegene som går parallelt med E-6 mellom Stange og 
Tangen (Maurdalsvegen og «E-7»); det er jo ikke noe poeng å ha et slikt deponi i nærheten av 
jernbanen når massene allikevel skal transporteres over lengre strekninger. Dersom deponiet på 
Våle skal benyttes bør en søke å finne annen adkomst enn den som er omtalt i det ovenstående; 
det bør her være mulig å bygge en veg inn til området fra Sørlivegen. Dette bør også være en 
ideell løsning dersom det er snakk om deponering av masser fra strekningen nordover fra Sørli.  

 
  
  
 
 
 







HØRINGSUTTALELSE VEDR. DOBBELTSPOR NORD I STANGE 

 

Til: Jernbaneverket 

Kopi: Stange kommune 

Fra: Oddmund Lauvdal, 2335 Stange (e-post: olauvdal@online.no) 

Dato: 08.09.2016 

TEMA:  INNLØSING AV BOLIGER GENERELT OG BOLIGER TILKNYTTET LANDRUKSEIENDOMMER 
SPESIELT. 

Mange bolighus ligger innenfor korridoren for den nye jernbanetraséen, og en del av disse må ganske 
sikkert innløses. I noen tilfeller kan det sannsynligvis være nok med avbøtende tiltak, mens det i 
andre tilfeller kanskje ikke er nødvendig med spesielle tiltak overhode.  I forbindelse med disse 
problemstillingene har jeg følgende spørsmål/kommentarer:     
 
GENERELT 
Jernbaneverkets brosjyre «Grunneier møter Jernbaneverket» sier litt om grunnerverv etc., men har �t 
slik jeg kan se �t ingen klare kriterier for når det er behov for avbøtende tiltak (støyskjerming etc.) og 
når det er behov for innløsing. Jeg skjønner at det er vanskelig å sette absolutte kriterier her, men 
det etterlyses noe mer konkrete retningslinjer når det gjelder støygrenser, vibrasjonsproblematikk, 
visuell «støy» etc. �t kort sagt minimumavstander til nytt spor ut fra forskjellige forhold samt 
konsekvenser i form av avbøtende tiltak eller innløsing. Det etterspørres derfor slik informasjon. 
 
VÅNINGSHUS OG KÅRBOLIGER PÅ LANDBRUKSEIENDOMMER 
I brosjyren henvist til i det ovenstående heter det at ved avståelse av bolig kan unntaksvis nybygg 
være aktuelt hvis det ikke er nok bruktboliger i markedet. I mange tilfeller vil dette sannsynligvis 
medføre tilfredsstillende løsninger for huseier, men på landbrukseiendommer vil situasjonen være 
en annen; her er boligene en del av driftsenheten, enten det dreier seg om hovedbygning eller 
kårbolig(er). I det siste tilfellet er det tradisjonelle-, juridiske- og andre bindinger som i de fleste 
tilfeller gjør flytting ut fra eiendommen uaktuelt. I ovennevnte brosjyre heter det under avsnittet 
Erstatning for påstående byggverk og vegetasjon: Garasjer, småhus, byggverk på næringseiendom-
mer herunder landbrukseiendommer verdsettes ut i fra kostnaden ved oppføring av tilsvarende 
bygning. Det må her være underforstått at nytt bygg skal kunne oppføres på samme eiendom. 
Jeg ønsker her en bekreftelse på at ovenstående retningslinjer gjelder alle bygninger på gården, 
herunder kårbolig. Videre ber jeg om en bekreftelse på at Stange kommune vil stille seg positiv til 
oppføring av ny bolig på de landbrukseiendommene hvor bygninger må innløses, forutsatt at det ikke 
er tungtveiende grunner til å motsette seg dette. Jeg bor for øvrig selv i en kårbolig som nok ligger i 
«faresonen». 
Til slutt vil jeg presisere viktigheten av at beskjed om eventuell innløsing kommer så fort dette er 
klart.  









Hanne og Olav Vold 

Jemliveien 57 

2312 Ottestad          12. SEPTEMBER 2016 

 

 

Jernbaneverket 

Postboks 4350 

2308 Hamar 

 

Høringsuttalelse vedrørende InterCity-prosjektet, KDP for strekningen som krysser Gaustad gård  

 

Viser til kommundelplan for strekningen Sørli-Brumunddal som er lagt ut til offentlig ettersyn. Vi har 
følgende merknader som gjelder vår eiendom, Gaustad g.nr. 18-1 og 19-1 

 

Jernbanen vil krysse vår eiendom i en strekning på ca 0,9  km. Den vil på denne strekningen dele et jorde 
på  358 da i to. I dette  området har vi lagt ned betydelige ressurser i form av oppkjøp av jord og 
nydyrking, for å oppnå god arrondering og effektiv drift. Jernbanetrasseen vil derfor påføre oss et 
betydelig tap, og gi eiendommen redusert jordbruksmessig verdi. Vi forventer derfor at det 
gjennomføres avbøtende tiltak som reduserer skaden mest mulig. 

Vi har følgende kommentarer til planen: 

 

�x Vi forutsetter at det utarbeides ny sjekkliste, og gjennomføres en ny kartlegging av konsekvenser  
for eiendommen for bruk i videre reguleringsarbeid. Når vi nå vet omtrent hvor trasseen vil 
komme, vet vi også mer om konsekvensene enn ved forrige gjennomgang.  
 

�x Vi ber også om å få oversendt lengdeprofil og tverrprofil av trasseen, slik at vi kan få full oversikt 
over konsekvensen av tiltaket på egen eiendom. 

 

�x Området der trassen kommer er godt drenert. Drenering må kartlegges og tilbakeføres. 

 

�x Det er i dag vatning på hele gården. Hvis Brenneribekken deles i to løp, blir vannmengden for 
liten til å dekke behovet for vanningsvann. Hvis grunnvannstanden senkes, blir også 



vatningsbehovet større. Det må utføres tiltak som sikrer stor nok vanntilgang i anleggsperioden 
og når tiltaket er ferdig. 
 

�x Hvis Brenneribekken deles i to løp, forutsetter vi at det ene legges i rør for å redusere arealtapet. 
 
 

�x Vi må ha minimum to overganger for landbruksmaskiner på vår eiendom. Det trengs 8 m bredde 
for å krysse med skurtresker. Overganger kan kombineres med Ottestadstien. 

 

�x Vi forutsetter at gammel trasse og eventuell forurenset grunne fjernes og tilbakeføres til 
landbruk. 

 

�x Tiltaket er meget inngripende for vår eiendom. Hovedproduksjon i vår drift er husdyrproduksjon. 
Vi er avhengig av hele dagens areal som spredeareal. Dette er blant annet årsaken til at vi har 
kjøpt opp tilleggsjord i området der jernbanen nå kommer. Vi produserer dessuten eget fôr, 
basert på eget korn. Bruk av støttemurer langs jernbanesporet vil redusere arealtapet betydelig. 
 
 

�x Vi frykter redusert mulighet for grønnsaksproduksjon og fôr til egen kraftfôrproduksjon i 
anleggsperioden, på grunn av støv og redusert dyrkningsareal. 

 

�x Da vår drift som nevnt er avhengig av det arealet vi i dag disponerer, forutsetter vi at det blir gitt 
mulighet til makeskiftearealer som erstatning.  

 

�x Vi kan tilby deponi for jord- og stenmasser fra anleggsperioden. Se vedlagt kart, der området 
som tilbys til dette formålet er farget oransje. 

 

 

Hilsen Hanne og Olav Vold 

 

 

 

 

 

 






























































































































